
 

 

 

Fråga till Lennart Ledin (L) angående hur jämställdhet hanteras i Region JH 

 

Regionstyrelsen har konstaterat att den jämställdhetsplan som varit riktmärke för politiken på 
området Jämlik och jämställd vård i regionen, nu lagts ner. Någon ny plan eller strategi har inte 
föreslagits. 

Samtidigt kan vi läsa i lokalpressen i ett intressant debattinlägg från bland annat två liberala 
toppkandidater till Regionen, att det ofrivilliga barnafödandet skulle kunna lösas genom att 
personalen borde ge information till framför allt utrikes födda kvinnor om familjeplanering. Detta 
skulle kunna ske i samband med cellprovningstillfällen på MVC eller BVC. 

Vad liberalerna gör här är att fokusera på EN fråga som ska skötas i regionen. Man gör det till politik 
– vilket är rätt. Det är en högst politisk fråga. 

Men det finns många fler exempel inom området jämställdhet. Jag har tagit upp mäns våld mot 
kvinnor och hedersrelaterat våld och förtryck; ett område som är mycket utbrett och svårt att 
hantera. I båda dessa exempel behövs politiska riktlinjer och mål. Bara så sker en förändring. Men 
det anser inte majoriteten. Man nöjer sig med att konstatera att det finns inte längre någon  plan. 

 

Min fråga till Lennart Ledin och de blågröna blir då: 

På vilkets sätt anser ni att regionens jämställhetsarbete ska styras? 
 
 
 
Uppsala, 22-06-16 
 
 

Margareta Winberg 

 

 


